

Styremøte – Skånland Stall og Rideklubb

11. April 2023, klokken 18:00. Klubbhuset.

Tilstede:

Kristin, Pål, Benedicte, Isabella, Marte, Michaela, Dan Eirik, Stein-Ove og Vilja.

Rolf-Inge meldt å ikke kunne møte.

Referent: Stein-Ove

Presentasjonsrunde av nytt styre og ny ansatt i stallen. Pål informerer at Michaela har tale- og forslagsrett på styremøter, men ikke stemmerett.

Sak 1- 020/23 - Godkjenning av innkalling og sakliste. Godkjent.

Sakene 1 til 4 innmeldt på forhånd. Resterende tatt opp på styremøte under «eventuelt».

Sak 2 - 021/23 - Arbeidsfordeling

Fordeling av arbeidsoppgaver knyttet til Idrettens Office og andre behov i forbindelse med drift av stallen.

Kort gjennomgang av Min Idrett og SharePoint. Hele styret skal gis tilgang.

Arbeidsfordeling, nye forslag og status pr møtedato.

- Drift av klubbens hjemmeside: Anne Berit.
- Drift av klubbens SoMe-profiler: Vilja foreslått på styremøte, enstemmig vedtatt. Vilja legger en plan for brukere og passord. Styret informeres ved neste anledning.
- Klubb Admin: Pr møtedato har Pål dette ansvaret. Foreslås at Pål fortsatt har ansvaret for MVA-refusjon. Marte og Vilja får opplæring av Pål for å drifte Klubb Admin sammen med han.
- Sports Admin: Benedicte foreslås. Enstemmig vedtatt. Vilja blir vara.
- NRYF Stevne: Pr møtedato har Gro Lise ansvaret. Skal fortsette med det. Foreslås at Michaela, Isabella og Vilja også gis opplæring for å kunne hjelpe. Enstemmig vedtatt.
- Materialforvalter(e): Dan Eirik og Stein-Ove foreslås. Enstemmig vedtatt. De fordeler arbeidsoppgaver internt. Er også ansvarlig for å følge opp at det er gitt nødvendig internopplæring på klubbens utstyr, f.eks UTV.
- Ansvarlig for bygg og bygningsmasse: Michaela og Rolf Inge foreslås. Enstemmig vedtatt av styret.

Merk: Rolf Inge ikke tilstede på styremøtet. Vil forespørres før endelig avklaring.

- Ansvarlig kjøpskontoer Rema 1000 og Coop Extra: Benedicte foreslått. Enstemmig vedtatt.
- Ansvarlig kjøpskontoer, andre behov: Marte foreslått. Enstemmig vedtatt. Det påpekes fra styrets leder at det er ønskelig med så få kontoer som mulig.
- Opplæring Grønt Kort: Michaela sjekker egen status på om hun kan gjennomføre slik opplæring.

Brannvarslere og brannslukkere: Harold Nordgård (firma) gjennomfører årlig sjekk av utstyret. Tilbakemelding om at anlegget er i god stand.

Informasjon om kontaktpunkter ved ulike spørsmål publiseres på klubbens SoMe-profiler.

Sak 3 - 022/23 - Utleie av klubbhuset

Uglem Skogpleie ønsker å leie i år også. Planlagt ankomst 23. april, og ønsker å leie alle rom i klubbhuset gjennom hele sommeren. Pål sjekker nøyaktige datoer for hvor lenge de ønsker å leie. Det bemerkes at diverse hvitevarer må byttes før evt oppstart av utleie.

Følgende foreslås:

Uglem Skogpleie får leie klubbhuset, slik som i 2022. Forutsetning av hvitevarer utbedres og at de ikke kan bo i klubbhuset under sommerens rideleir. Prisen settes lik som for 2022, pluss en indexregulering på 4 prosent. Enstemmig vedtatt.

Sak 4 - 023/23 – Aktivitetskalender

- 19. mai 2023 - 21. mai 2023: Maidressur
- 23. juni 2023 - 25. juni 2023: Midtsommerstevne
- 27. juni 2023 - 29. juni 2023: 3-dagers rideleir
- 30. Juni 2023 - 2. juli 2023: Hestefest
- 3. juli 2023 – 9. juli 2023: Ukesleir

Voksenleir er satt til samme helg som Hestefest. Foreslås at voksenleir flyttes. Michaela sjekker når hun evt har sommerferie og kan bidra på voksenleiren.

Det er planlagt Dankatreninger uken før Midtsommerstevnet og før Hestefest

Sak 5 - 024/23 - Vurdering av behov for iPad til 10.000.

Enighet om at klubben søker å gjøre dette billigst mulig mtp klubbens økonomi. Det poengteres at posten på 10.000 i budsjettet forstås som «opp til», og ikke nødvendigvis som den faktiske kostnaden. Det merkes fra styrets leder at det er ønskelig med iPad grunnet kompatibilitet med øvrige systemer som klubben benytter, samt mulighet for eget sim-kort i pad.

Sak 6 – 025/23 – Salg av diverse utstyr

Det foreslås at styret gir fullmakt til utvalgt gruppe som kan selge utstyr på vegne av klubben. Foreslås at Pål, Dan Eirik og Stein-Ove håndterer dette. Enstemmig vedtatt.

Eksempler på utstyr som skal forsøkes solgt:

- Skjær til UTV
- Plog
- Ødelagt slåmaskin
- Gårdstank/dieseltank

Sak 7 - 026/23 - Leie av avfallscontainer.

Behov for avfallshåndtering av ca 20 kubikk med usortert. Enighet om behovet, men styret ønsker oversikt over kostnader før beslutning. Kristin ansvarlig for å sjekke priser og melder tilbake til styret.

Sak 8 - 027/23 - Behov for revidering av ordninger, avtaler og instruksjoner i stallen.

Det legges frem et behov for tydeligere presiseringer av avtaler og ordninger i stallen. F.eks hva som inngår i leie av hall, bruk av vaskespilt etc.

Pål legger frem at han håper Michaela tar en ledende rolle på dette og er med på utformingen og revideringer av avtaler. Michaela enig.

Behov for revidering av enkelte instruksjoner. Foreslås at Vilja, Benedicte og Michaela gis denne jobben. Enstemmig vedtatt.

Sak 9 - 028/23 - Behov for tydeligere merking og opplysninger om parkering.

Enighet om at det til tider er mange kjøretøy som er dårlig parkert. Ikke ønskelig at det parkeres rundt ridehall og rundt den lille ridebanen. Styret enig, løsninger skal vurderes.

Sak 10 - 029/23 - Facebooksider knyttet til klubben.

Det er et behov for bedre kontroll/opprydding av facebooksidene for klubbens medlemmer. Fremstår som tidvis kaotisk og presenterer ikke et positivt bilde av klubben. Styret er enig. Vilja ser på hvordan dette kan utbedres, blant annet ved å tilgangsstyre gruppen slik at det kun er for klubbens medlemmer.

Sak 11 - 030/23 - Bruk av ridehallen og bookingsystem

Pål har mottatt innspill til endringer for tidspunkter, sprang vs dressur. Redegjør for forslag.

Følgende foreslås:

Torsdager i partallsuker gis det mulighet for å booke ridehall for sprangtreninger i tidsrommet 18.00 – 20.00.

I helger bygges det en sprangbane som skal stå gjennom hele helgen hvor det er avsatt til til sprang (lørdager 15.00 til søndager 15.00). Denne skal ikke bygges om. Siste, bookedde, ekvipasje på søndag har ansvar for at banen rigges ned.

Enstemmig vedtatt i styret som prøveordning.

Det finnes flere aktuelle bookingsystemer som kan fungere for klubben. Disse koster penger i form av månedlige abonnement.

Følgende foreslås:

Michaela sjekker ulike systemer og informerer styret om funksjonalitet og kostnader. For å dekke inn litt av kostnaden med slikt system foreslås det også at hver booking koster 5 kroner.

Enstemmig vedtatt. Inntil videre lager Vilja et ukentlig innlegg på klubbens facebook hvor man kan registrere seg til bruk av hallen, likt dagens prinsipp hvor man lager egne innlegg.

Sak 12 - 031/23 - Forslag til poengsystem for de yngste i klubben.

Det legges frem forslag om poengsystem og muligheter for å «tjene» seg goder i stallen for de yngste. Dette ved at unge gjør ulike oppgaver i stallen som belønnes med poeng. Poengene kan f.eks løses inn i en gratis ridetime sammen med ungdomsrepresentantene. Ungdomsrepresentanter positiv til forslaget. Styret støtter forslaget som godt og det vedtas at gruppe bestående Michaela, Isabella og Vilja ser på hvordan dette eventuelt kan gjennomføres. Kristin presenterer detaljer fra forslag til gruppen. Det påpekes at Michaela må ha siste ord i dette da hun blir den som er nærmest til å vurdere hvordan det fungerer.

Sak 13 - 032/23 - Medlemmers mulighet for lukking av ridehall.

Styret er enige i at det er ønskelig at hallen er mest mulig åpen og tilgjengelig. Selv om det ikke er ønskelig med lukket hall ser styret at det kan oppstå situasjoner hvor enkelte medlemmer, i unntakstilfeller, ønsker å leie hallen for lukket trening.

Følgende foreslås:

Leie av ridehall for lukket trening kan kun gjøres i tidsrommet mandag til og med torsdag, fra 07.30 til 17.00. Fredager fra 07.30 og frem til 15.00.

Det er under forutsetning at kalenderen ellers er ledig og at det ikke kolliderer med øvrig aktivitet i regi av klubben.

Enstemmig vedtatt.

Sak 14 - 033/23 - Status rideskolehester

- Pr møtedato er det 4 aktive rideskolehester. Fra høsten vil det kun være 3 igjen
- Redegjøring rundt Ronja og Windir. Ronja fungerer ikke i rideskolen og er i så måte en kostnad for klubben. Pål ser på alternative løsninger for plassering av Ronja og presenterer dette neste styremøte.
- Optimus fungerer ikke som avtalt/forutsatt i rideskolen. Pål kontakter eier.
- Tora fungerer ikke i rideskole som avtalt. Michaela sjekker/rir Tora og gir tilbakemelding til styret ved neste møte.

Styret ser behov for flere rideskolehester.

Sak 15 - 034/23 - Status sponsormidler.

Status pr møtedato:

- Søkt om 100.000 hos Equinor
- Søkt om 25.000 fra MECA-fondet, via S. Holand Bilverksted AS.
- Innvilget 5000 i sponsormidler fra S. Holand Bilverksted AS
- Utestående 30.000 i sponsorinntekter som tilfaller klubben dette året.

Det presiseres at i forbindelse med søknader om sponsormidler er gjort avtaler med sponsorer at midler skal gå til utvikling av rideklubben og at det derfor er viktig at midlene, i så stor grad som mulig, øremerkes til dette formålet. Det poengteres at i budsjettet for klubben vil de tilfalle som inntekt, uten øremerking.

Sak 16 - 035/23 - Arbeidstid Michaela

Det foreslås å utvide Michaelas arbeidstid med 30 minutter. Michaela er positiv til dette.

Enstemmig vedtatt.

Sak 17 - 036/23 - Nye vedtekter for klubben

Pål informerer om arbeidet med nye vedtekter for klubben. Disse må evt presenteres på et ekstraordinært årsmøte for medlemmer. Enighet om at det ikke prioriteres per nå.

Sak 18 - 037/23 - Bokser / Luftegårder

Enighet i styret om at alle som har benyttet en, eller flere, bokser og luftegårder forventes å rydde disse etter seg. Dette gjelder f.eks dersom man har byttet/overtatt luftegård eller boks fra andre.

Sak 19 - 038/23 - Ordning med å tilby stallplass mot hesteleie

Følgende foreslås:

Aktuelle medlemmer utenfor stallen, som har to hester hvorpå den ene er aktuell å bruke i rideleir, kan tilbys gratis stallplass under rideleiren for begge sine hester.

Styret positiv til forslaget. Tema tas opp ved aktualisering.

Sak 20 - 039/23 - Utnevne baneansvarlig

Det legges frem et behov for baneansvarlig i klubben. Personen gis det overordnede ansvar for baner og organiserer utbedringer etc. Birgit foreslått. Hun er forespurt og har sagt seg villig. Enstemmig vedtatt.

Sak 21 - 040/23 - Bygge bokser i ridehall.

13. mai 2023 foreslås som dato for bygging av bokser i ridehall. Enstemmig vedtatt.

Vilja publiserer informasjon om dette.

Sak 22 - 041/23 - Bruk av stallens uteområde.

Forslag om at uteområdet fortrinnsvis brukes som tilvenning til skolehester. Oppsett av beiter på klubbens uteområder avtales med Michaela. Enstemmig vedtatt.

Møtet avsluttet 21:56.

Evenskjer, 13. april 2023

Referent